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Protokół Nr VI/2024 

z VI sesji dziewiątej kadencji Rady Gminy Karczmiska, 

która odbyła się 24 października 2024 roku 

Obrady VI sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji rozpoczęto w dniu 24 

października 2024 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, ul. Centralna 17, 24-

310 Karczmiska o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:01 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Bartoś 

2. Jarosław Dobrzyński 

3. Marcin Jarosz 

4. Artur Karaś 

5. Krzysztof Karaś 

6. Renata Kłak 

7. Edyta Kubiś 

8. Katarzyna Lewandowska 

9. Joanna Nowak 

10. Elżbieta Popiołek 

11. Monika Rymarczyk 

12. Michał Walencik 

13. Agnieszka Wałachowska 

14. Justyna Wciseł 

15. Stanisław Włodek 

1. Otwarcie sesji. 

 Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Walencik słowami: 

„Szanowni Państwo otwieram VI sesję Rady Gminy dziewiątej kadencji zwołaną na dzień 24 

października 2024 r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Wójta Gminy Panią Alicję 

Bełcik, Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę, Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła, 

obsługę prawną Pana Michała Banię, informatyka Pana Łukasza Krzesińskiego, pracownika ds. 

obsługi Rady Gminy Panią Elżbietę Żółkiewską oraz Sołtysów. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było zapoznanie z porządkiem obrad, 

poprosił o potwierdzenie quorum. Stwierdził, że na sali obrad obecnych było 13 radnych, więc 

obrady będą prawomocne i można podejmować uchwały. Powiedział, że porządek obrad został 
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wysłany wraz z zaproszeniami pocztą jak również na urządzenia mobilne i radni mieli możliwość 

zapoznać się z nim, wiec teraz nie będzie go odczytywał. Zapytał, czy ma ktoś jakieś wnioski, 

bądź uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

Alicja Bełcik powiedziała, ze chce złożyć wniosek o wprowadzenie dwóch punktów: 

 Podjęcie uchwały w sprawie petycji Fundacji im. Nikoli Tesli jako punkt 11, 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej jako 

punkt 12, 

do porządku obrad VI sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś inne wnioski. Nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia dwóch punktów: - Podjęcie uchwały w sprawie 

petycji Fundacji im. Nikoli Tesli jako punkt 11, - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie nieruchomości gruntowej jako punkt 12, do porządku obrad VI sesji Rady Gminy 

Karczmiska dziewiątej kadencji, zgłoszony przez Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik powiedział, że wniosek w sprawie wprowadzenie dwóch punktów: - Podjęcie 

uchwały w sprawie petycji Fundacji im. Nikoli Tesli jako punkt 11, - Podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej jako punkt 12, do porządku obrad 

VI sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji, zgłoszony przez Wójta Gminy Panią 

Alicję Bełcik został przyjęty i chciał odczytać porządek obrad po wprowadzonych zmianach, 

jednak przerwał mu radny Pan Marcin Jarosz. 

Marcin Jarosz powiedział, że stawia wniosek o nieodczytywanie porządku obrad po zmianach 

ponieważ nie jest to potrzebne, bo wszyscy radni mają przed oczami przesłany wraz z 

materiałami porządek obrad i doskonale wiedzą, że zostały przed chwilą wprowadzone dwa 

punkty i jest to oczywiste. 

Michał Walencik powiedział, że w związku z tym nie będzie odczytywał porządku obrad po 

zmianach i teraz przejdzie do kolejnego punktu obrad. 

Marcin Jarosz powiedział, że teraz należy przegłosować porządek obrad po zmianach. 

Michał Walencik powiedział, że wobec tego musi wyjaśnić radnym tą sytuację. Otóż we 

wcześniejszych kadencjach faktycznie było tak, że porządek obrad był głosowany przez radnych, 

natomiast teraz jak sama nazwa punktu mówi, porządek obrad jest przedstawiany. Radni głosują 

wnioski o zmianę porządku obrad. I tutaj, teraz jest właśnie taka sytuacja, że został 
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przegłosowany wniosek o zmianę porządku obrad i jednogłośnie radni przyjęli ten wniosek, 

wobec tego nie ma potrzeby przegłosowywać porządku obrad po zmianach. 

3. Przyjęcie protokołu z LVIII sesji Rady Gminy VIII kadencji. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z LVIII sesji 

Rady Gminy VIII kadencji. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na urządzeniach 

mobilnych i każdy radny ma możliwość zapoznania się z nim za pomocą urządzenia mobilnego, 

bądź na stanowisku ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam dostępny do wglądu. 

Powiedział też, że protokół ten jest z poprzedniej kadencji i niektórzy radni nie pełnili wtedy 

punkcji radnego, ale mieli możliwość zapoznania się z tym protokołem, bo był on zamieszczony 

nas urządzeniach mobilnych. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z LVIII sesji 

Rady Gminy IX kadencji. 

Marcin Jarosz zapytał, dlaczego ten protokół nie został do tej pory przyjęty. 

Michał Walencik odpowiedział, że jest to protokół z ostatniej sesji VIII kadencji (z tej 

uroczystej) i radni z poprzedniej kadencji nie mieli możliwości przyjęcia tego protokołu, a nowa 

rada jeszcze nie zdążyła i dopiero teraz jest ten protokół poddawany pod głosowanie.. Jeszcze raz 

zapytał, czy ma ktoś jakieś uwagi, co do protokołu. Uwag nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z LVIII sesji Rady Gminy VIII kadencji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z LVIII sesji Rady Gminy VIII kadencji został przyjęty. 

4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy IX kadencji. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z V sesji Rady 

Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na urządzeniach mobilnych i każdy 

radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą urządzenia mobilnego, bądź na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam dostępny do wglądu. Zapytał, czy ktoś z 

radnych ma uwagi do protokołu z V sesji Rady Gminy. Uwag nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z V sesji Rady Gminy IX kadencji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z V sesji Rady Gminy IX kadencji został przyjęty. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były interpelacje i zapytania radnych. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś interpelacje bądź zapytania oraz przypomniał, że należy je 

składać na piśmie do Przewodniczącego Rady Gminy za pośrednictwem biura rady. 

Renata Kłak zapytała, czy w miejscowości Chodlik, mógłby być postawiony kontener PCK na 

odzież używaną, ponieważ mieszkańcy zgłaszają, że mają taką potrzebę. 

Michał Walencik zapytał radnych, czy mają jeszcze jakieś zapytania. Takich nie było w związku 

z tym zamknął ten punkt obrad. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy 

Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Karczmiska. Powiedział, że ten projekt 

uchwały był szczegółowo przedstawiony przez Inspektora ds. Gospodarki Przestrzennej Panią 

Magdalenę Bigos przed sesją na wspólnym posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy 

Karczmiska i radni mieli możliwość zadawania pytań dotyczących tego projektu uchwały. 

Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały. Pytań nie było, w związku z 

tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

ogólnego Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/24/2024 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego Gminy Karczmiska została podjęta i zamknął ten punkt. 



  ORG.0002.9.2024 

5 
 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karczmiska”. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karczmiska”. 

Powiedział, że ten projekt uchwały był szczegółowo przedstawiony przez Kierownika Referatu 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pana Zbigniewa Bochrę przed sesją na 

wspólnym posiedzenie stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska i radni mieli możliwość 

zadawania pytań dotyczących tego projektu uchwały. Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania 

odnośnie projektu, po czym poprosił Pana Zbigniewa Bochrę o krótkie przedstawienie projektu 

uchwały. 

Zbigniew Bochra powiedział, że ogólnie proponowane zmiany dotyczą wprowadzenia zmian w 

dotychczas funkcjonującym systemie gospodarowania odpadami komunalnymi. Te zmiany to 

m.in. ograniczenie funkcjonowania PSZOKU do dwóch dni w tygodniu (wtorek, piątek) 

ograniczenie odbioru popiołu z posesji na zasadzie wystawki oraz ograniczenie wywozu tzw. 

gabarytów z posesji też na zasadzie wystawki. Alternatywą pozostaje możliwość dostarczania 

przez właścicieli posesji tych asortymentów odpadów do punktu selektywnego zbierania 

odpadów komunalnych. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania. 

Katarzyna Socha powiedziała, że te zmiany są podyktowane tym, że gmina szuka oszczędności, 

system gospodarki odpadami nie bilansuje się i musimy coraz to większe kwoty dokładać z 

budżetu gminy. Żeby trochę zaoszczędzić i mieć mniejsze koszty związane z tym 

gospodarowaniem odpadami i nie podnosić opłaty zostały zaproponowane właśnie takie 

działania. 

Grzegorz Bartoś poprosił o poinformowanie opinii i sołtysów o tej tak zwanej rejonizacji 

odbioru odpadów, bo na spotkaniu komisji był ten temat poruszony a sołtysi o tym nie wiedzą i 

mieszkańcy również. 

Alicja Bełcik powiedziała, że była rejonizacja i Gmina Karczmiska była przypisana do instalacji 

w Puławach, ale będziemy czynić rozmowy i są już podjęte pierwsze kroki aby przyjąć takie 

porozumienie z instalacją w Bełżycach aby tam wywozić odpady. Z obserwacji wynika, że na 

dwóch frakcjach byłaby oszczędność 180 000,00 zł, czyli warto takie rozmowy czynić. 

Powiedziała, że gmina zrobi wszystko, żeby od 1 stycznia 2025 roku już odpady wywozić do 

instalacji w Bełżycach. Niemniej jednak w tej chwili zapobiegawczo została podjęta decyzja o 

rezygnacji z odbioru gabarytów i popiołu po to żeby nie podnosić kosztów i opłat za wywóz 

odpadów, natomiast jeśli gmina przystąpi do tej instalacji w Bełżycach to ten temat wróci i jeśli 

będą oszczędności to ten popiół i gabaryty będą odbierane z posesji. 

Agnieszka Panecka powiedział, że obawia się, że jeśli te gabaryty nie będą odbierane, to ci 

mieszkańcy, którzy nie mają własnych środków transportu właśnie te gabaryty będą wyrzucać do 

lasu lub w pobliskie rowy i wtedy powstanie kolejny problem. 

Ryszard Tracz powiedział, że w porządku że zdejmujemy trzy pozycje: gabaryty, popiół i 

opony, ale należy zastanowić się nad tymi właśnie gabarytami, bo jest przecież dużo osób 
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starszych i co oni z tym mają zrobić. zapytał jaki jest koszt jednorazowego wywozu gabarytów w 

roku. 

Zbigniew Bochra powiedział, że musi tą wypowiedź sprostować, bo odbioru opon nie 

wyrzucamy z systemu, opony i tak od kilku lat nie są odbierane na zasadzie wystawki, są jedynie 

przyjmowane na PSZOK-u. Ta zmiana o której teraz toczy się rozmowa dotyczy odbioru raz w 

roku na zasadzie wystawki gabarytów i popiołu, który był do tej pory na zasadzie wystawki 

odbierany co drugi miesiąc w okresie grzewczym. Jeśli chodzi o koszty zagospodarowania  

jednej tony odpadów wielkogabarytowych to jest teraz 1 188,00 zł plus 840,00 zł za odbiór i 

transport. Natomiast koszt zagospodarowania popiołu jest to cena 486,00 zł plus 840,00 zł za 

odbiór i transport. Dotychczas gmina zapłaciła za odbiór gabarytów i popiołu ponad 200 000,00 

zł. 

Agnieszka Panecka powiedziała, że pytanie dotyczyło jednego asortymenty – gabarytów. 

Zapytała jaki by to był koszt jednorazowego wywozu gabarytów. 

Zbigniew Bochra powiedział, że jest to koszt każdej tony gabarytów odebranych, czyli 1 188,00 

zł lpus 840,00 zł za transport. 

Ryszard Tracz powiedział, że jego pytanie brzmiało inaczej, a mianowicie jaki był koszt w 2023 

roku, a co do przyjmowania opon i elektrośmieci i popiołu na PSZOK-u, to on by z tego 

zrezygnował. Opony można oddać płacąc parę groszy, elektrośmieci jest dużo odbiorów 

ogłaszanych a popiołu jest dużo mniej i w związku z tym można w ogóle z tego zrezygnować. 

Marcin Jarosz powiedział, że w zasadzie chciał o to samo spytać, bo sołtysom chyba chodzi o 

to, ile gmina za te odpady zapłaciła w 2023 roku i można by szacunkowo stwierdzić ile gmina 

zaoszczędzi na tym asortymencie w 2024 roku. 

Zbigniew Bochra powiedział, że jeśli chodzi o odpady wielkogabarytowe to w 2023 roku była to 

kwota 128 000,00 zł, a w tym roku gmina zapłaciła już 147 000,00 zł. 

Marcin Jarosz zapytał ile zapłacono za popiół. 

Zbigniew Bochra odpowiedział, ze dotychczas zapłacono 56 000,00 zł a za poprzedni rok to 

musiałby policzyć 

Marcin Jarosz powiedział, że oszczędności byłoby około 200 000,00 zł. 

Ryszard Tracz powiedział, że jeśli gmina będzie przyjmować te gabaryty na PSZOK-u, to i tak 

będziemy płacić od tony. Chodzi o to żeby policzyć koszt przywozu. 

Michał Walencik powiedział, że też ma takie samo zdanie, bo przecież gmina zejdzie tylko z 

kosztów transportu, a z PSZOK-u i taK będzie trzeba wywieźć te gabaryty do punktu odbioru i 

zapłacić za utylizację tego asortymentu. 

Katarzyna Socha powiedziała, że taka propozycja została radnym przedstawiona ze względu na 

to, że gmina nie chce podnosić opłaty za odpady. W tym roku już 270 000,00 zł jest dołożone do 

odpadów z budżetu gminy i z obliczeń wynika, że gmina do końca roku będzie musiała jeszcze 

dołożyć. Ceny na przyszły rok znowu ulegają wzrostowi i w związku z tym wychodzi na to, że 

znowu z budżetu gminy konieczne będzie dołożenie około pół miliona złotych w przyszłym roku. 

W związku z tym Gmina proponuje takie rozwiązanie, a jeśli radni z tym się nie zgodzę  w 

najbliższym czasie padnie propozycja zwiększenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
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Alicja Bełcik powiedziała, że jeśli chodzi o odbiór gabarytów z posesji i ich przewóz jest to 

kwota 40 000,00 zł. 

Waldemar Gogół powiedział, że należy zwrócić uwagę na to, że projekt tej uchwały  zakłada, że 

zmiany wejdą dopiero od 1 stycznia 2025 roku, więc warto nawiązać do tego co mówiła Pani 

Wójt, czyli do rozmów z Instalacją w Bełżycach. Do 1 stycznia będzie wiadomo, kto będzie 

zagospodarowywał te nasze odpady, a jeśli tak z kalkulacji wynika, że ta różnica jest na tyle 

znaczna, że w przyszłości pozwoli wrócić do tych usług z których gmina teraz musi 

zrezygnować. 

Michał Walencik zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania. Pytań nie było, w związku z tym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karczmiska”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/25/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Karczmiska” 

została podjęta i zamknął ten punkt. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Powiedział, że 

wcześniejszy punkt obrad jednocześnie dotyczył też tego tematu. Zapytał, czy ma ktoś jeszcze 

jakieś pytania. Pytań nie było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/26/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 

została podjęta i zamknął ten punkt. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Powiedział, że w związku z tym, że radna 

Pani Edyta Kubiś na ostatniej sesji złożyła ślubowanie i w związku z tym objęła mandat radnej 

Rady Gminy Karczmiska IX kadencji, to dało jej to możliwość pracy w komisjach stałych Rady 

Gminy Karczmiska. Radna wyraziła chęć pracy w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej i na tej podstawie zostały przygotowane dwa projekty 

uchwał, które właśnie teraz będą głosowane. Zapytał, czy ktoś ma w związku z tym jakieś 

pytania. 

Waldemar Gogół powiedział, że należy zapytać radnej, czy wyraża chęć pracy w komisjach. 

Michała Walencik zapytał radnej Pni Edyty Kubiś, czy wyraża chęć pracy w tych 

wymienionych wcześniej komisjach. 

Edyta Kubiś powiedziała, że tak wyraża taką chęć. 

Michał Walencik powiedział, że w związku z tym radni teraz oddadzą głosy. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/27/2024 w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej została podjęta i zamknął ten punkt. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej. 



  ORG.0002.9.2024 

9 
 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Powiedział, że analogiczne do poprzedniego projektu uchwały, radna Pani Edyta Kubiś złożyła 

wniosek do biura obsługi Rady Gminy o chęci przystąpienia do tych dwóch komisji i kilka minut 

wcześniej potwierdziła ten fakt, w związku z tym obowiązkiem radnych jest głosowanie w tej 

sprawie, po czym zarządził głoswanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/28/2024 w sprawie uzupełnienia składu 

osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej została podjęta i zamknął 

ten punkt. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Fundacji im. Nikoli Tesli. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie petycji 

Fundacji im. Nikoli Tesli. Poprosił mecenasa Pana Michała Banie o przedstawienie tego tematu. 

Michał Bania powiedział, że samo uzasadnienie uchwały wyjaśnia motywy jej sentencji. Bardzo 

podobna uchwała, tylko dotycząca szczepień COVID-owych i zakazu noszenia maseczek była 

dwa lata temu tematem rozstrzygania przez radę, teraz jest petycja formułujące pewne zarzuty w 

stosunku do Ministra Zdrowia, sugerująca żeby Rada Gminy podjęła uchwałę mocą której 

wycofane zostały szczepionki przeciwko wirusowi HPV i co do zasady już sam wniosek dotyczy 

kwestii, które są poza władztwem rady. Rada Gminy nie jest kompetentna do zakazywania, czy 

wprowadzania zakazu szczepień, czy wycofywania szczepionek i nie w dając się w rozstrzyganie 

merytoryki czy jest słuszna, czy nie słuszna ta petycja, organem właściwym jest Minister 

Zdrowia, którego zasadnicza część tego wystąpienia dotyczy, a z racji tego, że ta petycja została 

skierowana do Rady Gminy, jako organ kolegialny, należy przesłać ową petycje do organu 

właściwego, czyli do Ministra Zdrowia, ale narzędziem do uczynienia tej czynności jest uchwała 

Rady Gminy i stąd też czynność taka materialno-techniczna, ale jej wyrazem musi być podjęta 

stosowna uchwała. 

Michał Walencik podziękował mecenasowi Panu Michałowi Bani za wystąpienie i zapytał, czy 

ma ktoś jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały. Pytań nie było, w związku z tym zarządził 

głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie petycji Fundacji im. Nikoli Tesli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/29/2024 w sprawie petycji Fundacji im. 

Nikoli Tesli została podjęta i zamknął ten punkt. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej. Powiedział, że projekt uchwały był 

przedstawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. Z funduszu sołeckiego są zabezpieczone środki 

na zakup owej nieruchomości, jest zgoda właściciela i nieruchomość ta jest planowana do zakupu 

w celu poszerzenia drogi gminnej. Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania odnośnie projektu tej 

uchwały. Pytań nie było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

gruntowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/30/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej została podjęta i zamknął ten punkt. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2024 Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę 

o przedstawienie projektu uchwały i uzasadnienia. 

Katarzyna Socha powiedziała, że projekt uchwały i planowane zmiany w budżecie gminy na 

rok 2024 zostały radnym przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu, Gospodarki 
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Finansowej i Mienia komunalnego oraz Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i 

Usług kilka minut wcześniej i w związku z tym, nie ma potrzeby kolejny raz tego projektu 

przedstawiać. Jednakże taką znaczącą zmianą, która jest ujęta w tych zmianach jest 

wprowadzenie do dochodów gminy na uzupełnienie subwencji ogólnej tzw. „kroplówki” od 

rządu koty 1 500 000,00 zł. Drugą zmianą są wolne środki w związku z potrzebą zabezpieczenia 

wydatku, który musimy wprowadzić, czyli na zapłacenie kosztów, które są zasądzone wyrokiem 

sądu. Poprosiła o kilka słów na ten temat Pana Mecenasa Michała Banię. 

Michał Bania powiedział, że wczoraj został wydany wyrok w sprawie „Węglopolu” a więc hali 

sportowej w tej części która wróciła z Sądu Najwyższego około 1,5 roku temu (20 kwietnia 2023 

r.) i niestety wyrok nie jest korzystny dla Gminy Karczmiska. Sąd o tą kwotę o którą sprawa 

została uchylona, a więc kwotę kary umownej czyli 1 188 805,50 zł. Sąd nakazał zapłatę na rzecz 

Węglopolu” wraz z odsetkami (łącznie ponad 60 000,00 zł). Na komisji dość szczegółowo 

zostały przedstawione zawiłości tej właśnie sprawy. Wcześniej już na spotkaniu była rozważana 

kwestia potrącenia przez gminę kary umownej, którą gmina naliczyła „Węglopolowi” i to 

zagadnienie sąd kazał zbadać raz jeszcze, bo wcześniej Sąd Apelacyjny uznał słuszność 

argumentacji Gminy Karczmiska i to wróciło wyrokiem Sądu Najwyższego. Po przeprowadzeniu 

postępowania Sąd Apelacyjny uznał, że jednak ten pierwszy wyrok nie był słuszny i uznał, że 

również ta kwota powinna być zapłacona „Węglopolowi”. Wyrok jest prawomocny, natomiast co 

do kwesti, czy przysługuje skarga kasacyjna teoretycznie tak, natomiast co do kwestii 

formalnych, czy ona rzeczywiście będzie mogła być złożona to będzie można podejmować taką 

decyzję dopiero po uzyskaniu pisemnego uzasadnienia tego rozstrzygnięcia 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał Pani Skarbnik, czy może jeszcze chce 

coś dodać. 

Katarzyna Socha powiedziała, że mecenas szczegółowo wyjaśnił o co chodzi i jeśli ktoś ma 

jakieś pytania, to ona postara się udzielić odpowiedzi. 

Michał Walencik zapytał, czy są jakieś pytania. Nie było, w związku z powyższym zarządził 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/31/2024 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2024 została podjęta i zamknął ten punkt. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej. Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę 

o przedstawienie projektu uchwały i uzasadnienia. 



  ORG.0002.9.2024 

12 
 

Katarzyna Socha powiedziała, że projekt uchwały i planowane zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej zostały radnym przedstawione na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu, 

Gospodarki Finansowej i Mienia komunalnego oraz Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Handlu i Usług kilka minut wcześniej i w związku z tym, nie ma potrzeby kolejny raz tego 

projektu przedstawiać. Jeśli ktoś ma jakieś pytania, chętnie udzieli na nie odpowiedzi. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał czy są jakieś pytania. Nie było, 

w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/32/2024 w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej została podjęta i zamknął ten punkt. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania 

udziałów i akcji spółek prawa handlowego przez Wójta Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji spółek prawa handlowego przez 

Wójta Gminy Karczmiska i powiedział, że ten punkt obrad również był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji stalych. Poprosił mecenasa Pana Michała Banię o krótkie przedstawienie 

tematu. 

Michał Bania powiedział, że jest to uchwała ramowa i nie konkretyzuje, co ma być wniesione i 

kiedy. Jest to uchwała analogiczna, jak do uchwały, która obowiązuje od bardzo dawna, a 

mianowicie dotyczącej nabywania, zbywania, obciążania nieruchomości, a więc ona definiuje 

takie ogólne ramy procedowania w sytuacji, w której jakąś rzeczy, czy to nieruchomość, czy 

ruchomość gmina chciałaby przekazać spółce jak i w drugą stronę. Jeżeli jakiś majątek spółki 

gmina chciałaby wyjąć. Generalnie założenie uchwały jest takie, że każda rzecz, która ma być 

wniesiona powinna zostać przez rzeczoznawcę majątkowego wyceniona i w oparciu o ten 

majątek i jako ekwiwalent za ten majątek gmina obejmowała by udziały i oczywiście chodzi tutaj 

o Zakład Gospodarki Komunalnej w Karczmiskach Sp. z o.o., bo w tym momencie nie ma żadnej 

innej spółki gminnej . I tak samo jeśli chodzi o kwestię umarzania udziałów też rada gminy 

wyraża swoje stanowisko w uchwale i żeby była jasność, też każde dokapitalizowanie spółki, 

czyli zwiększenie kapitału zakładowego poprzez wniesienie tzw. aportu, czyli majątku do spółki 

musi uzyskać zgodę rady gminy. Jest to po prostu uchwała, która jest wymagana przepisami 

ustawy o samorządzie gminnym. Do tej pory, od chwili założenia spółki komunalnej, nie było 
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takiej sytuacji, aby ten majątek, czyli kapitał zakładowy zwiększać, ale na pewno jest inwestycja 

na oczyszczalni ścieków, która po jej wykonaniu, będzie musiała zostać przekazana spółce, 

chociażby z tej perspektywy, bez tej uchwały dzisiejszej ramowej nie udało by się tego zrobić. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania co do 

projektu uchwały. Pytań nie było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania 

i zbywania udziałów i akcji spółek prawa handlowego przez Wójta Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bartoś, Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta 

Kubiś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał 

Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław Włodek 

NIEOBECNI (2) 

Artur Karaś, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr VI/33/2024 w sprawie określenia zasad 

wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji spółek prawa handlowego przez Wójta 

Gminy Karczmiska została podjęta i zamknął ten punkt. 

16. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicje Bełcik o przedstawienie tego 

sprawozdania.  

Alicja Bełcik przedstawiła sprawozdanie: 

Szanowni Państwo! 

Pragnę poinformować iż: 

1) W związku z ogłoszonym naborem uzupełniającym przez Lubelski Urząd Wojewódzki  

wniosków w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2024 r. Gmina Karczmiska 

w dniu 25.09.2024 r. podpisała umowę z Wojewodą Lubelskim na dofinansowanie do 

zadania pn. „Budowa drogi gminnej nr 108038L ul. Wesoła w m. Karczmiska Drugie na 

odcinku 0,425 km”–etap II. Koszty kwalifikowalne realizacji zadania (brutto) to 

462 376,74 zł. W dniu 10.10.2024 r. ogłoszono postępowanie przetargowe na przedmiotowe 

roboty. Termin składania ofert upływa 25.10.2024 r. o godz. 11. 

2) Obecnie trwa modernizacja oczyszczalni ścieków w m. Karczmiska Pierwsze. Umowę 

zawarto 26 marca 2024 r. z firmą Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Handlowe WAMAC Sp. z 

o.o. w Lublinie . Dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład „Program Inwestycji 

Strategicznych” na kwotę 5 035 000,00 zł. Łączna kwota inwestycji 6 576 810,00 zł. 

3) Rozświetlamy Polskę: 
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W dniu 08.10.2024 r. rozstrzygnięto postępowanie przetargowe na Wymianę opraw 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Karczmiska. W dniu 17.10.2024 r. 

otrzymaliśmy Promesę inwestycyjną z BGK 28.10.2024 r. planujemy podpisać umowę z 

Wykonawcą prac tj. EL-BED Wojciech Bednarczyk Krężnica Jara. Wartość umowy 

wynosi 399 998,00 zł w tym 319 998,40 zł dofinansowania, 79 999,60 wkład własny. 

Przewidywany termin zakończenia robót czerwiec 2025 r. 

Przedsięwzięcie polegać będzie na wymianie 468 szt. opraw oświetlenia ulicznego, które 

obecnie jest nieenergooszczędne. Przedsięwzięcie będzie realizowane z Rządowego 

Funduszu Polski Ład 

Jednocześnie przeprowadzono procedurę wyboru Inspektora Nadzoru Inwestorskiego. 

4) Gminny Program Rewitalizacji w dniu 24.09.2024 r. został wpisany na Wykaz 

pozytywnie zaopiniowanych Strategii Terytorialnych Województwa Lubelskiego przez 

Instytucję Zarządzającą Programem Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027.  

Rozpoczęto procedurę zamówienia publicznego  dot. sporządzenia planu ogólnego 

Gminy Karczmiska wraz z innymi niezbędnymi dokumentami, zgodnie z przepisami o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

5) 15 września odbyło się Święto Produktu Lokalnego organizowane przez LGD 

„Owocowy Szlak” w Opolu Lubelskim. W sumie na Święcie Produktu Lokalnego 

pojawiło się aż osiem stoisk promujących naszą gminę. Były to: Gmina Karczmiska, 

KGW Wolica, KGW Karczmiska, KGW „Wesołe Gospodynie” – Słotwiny, KGW „Bez 

Granic” – Karczmiska, KGW „Piaskowe Babki” – Uściąż oraz Malinowa Pasieka w 

Karczmiskach i „Kozi Gród” w Słotwinach. Tradycją Święta Produktu Lokalnego stały 

się różnorodne konkursy, które promują zarówno lokalne smaki i produkty, jak i 

obyczaje. Przedstawiciele Gminy Karczmiska, jak co roku odnieśli liczne sukcesy: 

KGW Karczmiska w konkursie na przyśpiewkę, w konkursie na produkt pochodzenia 

roślinnego KGW z Uściąża, a KGW z Wolicy za produkt pochodzenia zwierzęcego,  

Wyróżnienie otrzymało KGW z Karczmiska i Pani Jolanta Śliwa ze Słotwin oraz KGW 

Bez Granic w konkursie za danie i na ciasto. 

Wyróżnionym i zwycięzcom konkursów składamy gratulacje. Zaś na ręce naszych 

przyjaciół i sponsorów składamy serdeczne podziękowania. 

6) 18 września 2024 r. w Gminnej Bibliotece i Domu Kultury w Karczmiskach (GBiDK) 

odbyło się Narodowe Czytanie. W tym roku czytaliśmy dramat romantyczny pt. „Kordian” 

Juliusza Słowackiego. W czytaniu uczestniczyli Wicedyrektor Zespołu Szkół w 

Karczmiskach Pani Beata Małecka–Perszko, uczniowie Zespołu Szkół pod kierunkiem Pani 

Barbary Dębowskiej i Pani Marty Kucharczyk–Maj, przedstawiciele Urzędu Gminy: Pani 

Alicja Bełcik – Wójt Gminy, Pan Waldemar Gogół – Sekretarz Gminy, Pan Sławomir 

Goliszek – Inspektor ds. oświaty i kultury, Pan Edward Rudnicki – Prezes Klubu Seniora 

„Zawsze Młodzi” oraz pracownicy Gminnej Biblioteki i Domu Kultury w Karczmiskach.  

Wszystkim serdecznie dziękujemy za udział w tegorocznej edycji Narodowego Czytania i 

zapraszamy za rok. Będziemy czytać utwory Jana Kochanowskiego. 
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7) Pod koniec września b.r. nasze instytucje otrzymały dofinansowanie Żłobek w Karczmiskach 

(91 253,55 zł) i OPS w Karczmiskach (62 528,00) od Wojewody na lata 2024-2027 

wynagrodzeń w postaci dodatku motywacyjnego. 

8) GBiDK w Karczmiskach ogłosiła wyniki konkursu fotograficznego  „Z aparatem przez 

Gminę Karczmiska”. Prace były różnorodne i bardzo ciekawe . wybór najlepszych fotografii 

nie należał do najłatwiejszych. Nagrodzono 10 prac a szczegóły można znaleźć na stronie 

internetowej. 

9) W dniach 4-18 października 2024 r. przeprowadzono konsultacje społeczne projektu 

Uchwały Rady Gminy w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Karczmiska z 

organizacjami pozarządowymi na 2025 r. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

10) Od początku września b.r. w Zespole Szkół w Karczmiskach odbyło się szereg imprez, 

uroczystości spotkań z okazji jubileuszu 120-lecia powstania Szkoły Podstawowej w 

Karczmiskach i oświaty gminnej. Były konkursy  dla uczniów, wieczór wspomnień dla 

nauczycieli i absolwentów, koncert pieśni „Od przedszkola do seniora”. 120-lecie Szkoły 

Podstawowej w Karczmiskach zostało uwieńczone piękną akademią, która miała miejsce 18 

października 2024 roku. Jubileusz Szkoły swoją obecnością uświetnili przedstawiciele władz 

wojewódzkich, powiatowych i gminnych, dyrektorzy szkół i placówek edukacyjno- 

kulturalnych z powiatu opolskiego, emerytowani nauczyciele, zaprzyjaźnieni ze szkołą 

sponsorzy i absolwenci. Moc życzeń i serdeczności, które popłynęły z ust zaproszonych 

gości sprawiły, że to wydarzenie na długo pozostanie w pamięci uczestników. 

11) Marszałek Województwa Lubelskiego – Pan Jarosław Stawiarski przyznał na wniosek 

Gminy Karczmiska – Patronat Honorowy na imprezą VIII Ogólnopolskim Festiwalem Kolęd 

i Pastorałek w Karczmiskach, który odbędzie się 25 stycznia 2024 r. w Zespole Szkół w 

Karczmiskach. 

12) Drodzy mieszkańcy, Szanowni Państwo pragnę poinformować, że od listopada 2024 r. w 

Urzędzie Gminy Karczmiska (na parterze) w pokoju Nr 13, dyżur będzie pełnił dzielnicowy 

Komisariatu Policji w Poniatowej. Dyżur odbywać się będzie w każdy pierwszy 

poniedziałek miesiąca w godz. 13.00-15.00. Jest to kontynuacja działań podjętych pod 

debacie na temat „Bezpieczeństwa w Gminie”, która odbyła się w czerwcu 2024 r. 

Dziękuję. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie, po czym zapytał, czy ma ktoś jakieś pytanie co 

do sprawozdania. Pytań nie było, w związku z tym zamknął ten punkt obrad. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. Powiedział, że interpelacji nie było, było natomiast jedno zapytanie radnej 

Pani Renaty Kłak odnośnie postawienia w miejscowości Chodlik kontenera PCK na odzież 

używaną. Zapytał, czy ktoś udzieli odpowiedzi na to zapytanie. 
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Zbigniew Bochra powiedział, że jeśli chodzi o przeniesienie pojemnika na odzież używaną, to 

właścicielem tych pojemników, które znajdują się na terenie Gminy Karczmiska jest PCK, ale i 

tak będziemy zmieniać ich lokalizację, więc nie ma problemu żeby jeden bądź dwa trafiły do 

miejscowości Chodlik. 

Michał Walencik podziękował za odpowiedź i zamknął ten punkt obrad. 

18. Wolne wnioski i komunikaty. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Zapytał, czy ktoś ma jakieś wnioski bądź komunikaty. 

Agata Rutyna zapytała, co znajduje się w budynku sali gimnastycznej byłej Szkoły 

Podstawowej w Głusku, bo jeśli pyta to każdy ją zbywa, a podobno miał tam wcześniej być 

magazyn dla Ukrainy, a co teraz tam się znajduje, bo jedni mówią, że są tam materace, inni że 

żywność, a co jest w rzeczywistości, bo mieszkańcy się dopytują. 

Alicja Bełcik powiedziała, że w tej chwili na ten moment nie jest w stanie odpowiedzieć na to 

pytanie, ale zorientuje się, zapyta Pana Dyrektora i przekaże taką informację. 

Michał Kozieł zapytał, czy jest znany całkowity koszt budowy hali sportowej na dzień 

dzisiejszy. 

Katarzyna Socha powiedziała, że oczywiście znany jest ten koszt, natomiast musiałaby pójść do 

swojego gabinetu i ten koszt przedstawić, natomiast przy sobie w tej chwili nie posiada takiej 

informacji. 

Michał Kozieł powiedział, że może na następnej sesji uda się przedstawić ten koszt. 

Katarzyna Socha powiedział, że jak najbardziej. 

Michał Walencik odczytał komunikat Ochotniczej Straży Pożarnej w Karczmiskach dotyczący 

wydawania paczek żywnościowych w ramach Programu Fundusze Europejskie na Pomoc 

Żywnościową 2021-2027 (komunikat stanowi załącznik do protokołu) po czym zapytał, czy są 

jeszcze jakieś wnioski, bądź komunikaty. Takich nie było, w związku z tym zamknął ten punkt 

obrad. 

19. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska Pan Michał Walencik stwierdził wyczerpanie 

porządku obrad, po czym zamknął VI sesję Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy 
 
 Michał Walencik 
 

Przygotowała: Elżbieta Żółkiewska 


